
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204

Z Á P I S N I C A
Z 49. mimoriadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného

12.08. 2010
v Galérii Mesta Spišské Vlachy

Prítomní: 
Primátor: Ľubomír Fifik
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga,  Mgr. Š. Blaščák , Mgr. Ján Kočiš, Ing. Michal Kiššák , Ján 
Čurilla, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Jozef Repaský
ospravedlnení: Mgr. Mária Chudíková, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav
Prednosta: Ing. Rastislav Bečker
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová
Ostatní prítomní: M. Lorinc, M. Tomašková, E. Dorocáková, M. Nemčíková, , V. Baloga, V. 
Kubíková, V. Kubik,  M. Straka

PROGRAM: 

 1. Otvorenie  
                  2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
                   3. Pripomienky občanov

4. Návrh dodatku č. 3, ktorým sa mení VZN č. 03/2009
5. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2010
6. Čerpanie úverových prostriedkov na investičné zámery mesta

 7. Rôzne 
8. Diskusia
9. Uznesenia, záver

1. Otvorenie

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil všetkých prítomných s programom zasadnutia. 

Poslanci   MsZ   návrh  programu  schválili.  Po  jeho  schválení   týmto  programom 
rokovanie riadil primátor mesta.

  . 
2. Návrhová komisia: Ing. Michal Kiššák    Overovatelia:   Ján Čurilla

            Mgr. Štefan Blaščák                  Mgr. Vladimír Baloga
            Ing. Ladislav Šterbinský

 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová

3. Pripomienky občanov

p. Kubíková V. –  žiada poslancov MsZ, aby  v  čo najkratšom čase boli vysporiadané 
vlastnícke vzťahy pozemkov, ktoré v súčasnosti užíva MŠK Tatran Spišské Vlachy.



M. Lorinc – zamestnanec MsÚ prečítal písomnú žiadosť p. Kubíkovej ,  ktorú v tejto veci 
podala do podateľne MsÚ
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ reagoval na žiadosť p. Kubíkovej a uviedol  možné spôsoby 
vysporiadania spomínaných pozemkov. Uviedol, že v pol. 20. st. dané pozemky vlastnil štát, 
ktorý  v roku  1992  tento  majetok  previedol  na  mesto.  V súčasnosti  je  potrebné  zistiť 
najvýhodnejší spôsob vysporiadania daných pozemkov na OÚ SNV pre všetkých vlastníkov.
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – poveril p. Lorinca M., aby do ďalšieho zasadnutia MsZ zistil 
všetkých vlastníkov daných pozemkov ako aj spôsob vysporiadania.

V.  Baloga –  upozornil,  že  na  Lipovej  ulici  pred  jeho  rodinným domom dochádza 
k upchávaniu kanálu. Ďalej upozornil, že cestná komunikácia na Lipovej ulici nemá potrebné 
parametre na to, aby tam prechádzal autobus.
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – odpovedal, že stav kanalizácie na Lipovej ulici sa prešetrí.
Čo sa týka riešenia dopravy školským autobusom tak potvrdil, že je veľa sťažností na súčasný 
stav ako aj to, že cesty na jednotlivých uliciach nezodpovedajú parametrom hlavnej cesty.
Mgr.  V.  Baloga –  poslanec  MsZ  navrhol,  aby  sa  mesto  pokúsilo  autobusovú  zastávku 
vybudovať pri ihrisku MŠK – Hornádska ulica tak, že prístrešok zastávky by bol na mestskom 
pozemku. Podľa neho to by bolo najvýhodnejšie riešenie prepravy detí do školy. Autobus by 
nezachádzal na Lipovú ani Železničnú ulicu. Prechádzal by iba ulicou Hornádskou, kde by sa 
otáčal a detí by do školy šli peši cca 50 m a to pozdĺž Komenského ulice, kde by sa vybudoval 
chodník popri ceste. Priestor pre ihrisko vyhradený pre autobus by v budúcnosti využívali aj 
účastníci futb. zápasov, pretože v súčasnosti parkovisko pred ihriskom je nepostačujúce.
Mgr. Ján Kočiš – poslanec MsZ – podporil tento návrh a dodal, že v  prípade budovania novej 
autob. zastávky je potrebný chodník pre peších na Hornádskej a Komenského ulici.
Ing.  Kiššák  M.  –  poslanec  MsZ  navrhol  premerať  súčasný  stav  autob.  zastávky  na 
Komenského ulici pred ZŠ, či je dostatočne široká aj pre otočenie autobusu
Ing. L. Šterbinský – poslanec MsZ navrhol zvážiť súčasnú situáciu a premerať šírku cesty 
a zastávky a následne na to zvážiť návrh p. V. Balogu. Dôležitá je aj finančná stránka danej 
veci  a nemalo  by sa  zabudnúť,  že  pri  tejto  stavbe  sa  musí  prihliadať  na bezpečnosť  detí 
a poriadku pri preprave
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – poveril M. Lorinca, aby do ďalšieho zasadnutia MsZ zabezpečil 
premeranie daného stavu stavby a okolia autobusovej zastávky pri ZŠ na ulici Komenského či 
rozmerovo vyhovuje pre otáčanie sa autobusov zo smeru ulíc Hornádska, Komenského

4. Návrh dodatku č. 3, ktorým sa mení VZN č. 03/2009

Primátor mesta p. Ľ. Fifik  predniesol návrh dodatku č. 3, ktorým sa mení VZN č. 3 
z roku 2009.
Ing.  Kiššák  M.  –  poslanec  MsZ  navrhol,  aby  riaditeľka  MŠ  PHDr.  V.  Novotná  dodala 
kompletný rozpočet na rok 2010 v súlade s rozpočtom mesta a VZN.
Mgr. V. Baloga – poslanec MsZ dodal, že podľa dostupných informácií od riaditeľky MŠ je 
v súčasnosti 94 prijatých detí, čo je podľa neho dosť veľa a má obavy o dostatočnú kapacitu 
MŠ.



5. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2010

Primátor mesta p. Ľ. Fifik   na základe hospodárskej krízy, ktorá zapríčinila poníženie 
podielových daní  predniesol  návrh zmien rozpočtu na rok 2010.   Mesto na tento rok má 
pridelené o 115.540,-EUR menej ako bolo plánované, takže sa rozpočet musel upraviť s tým, 
že  sa   stopli  niektoré  aktivity  ako  napr.  rekonštrukcia  Domu  Smútku,  oplotenie  nového 
cintorína, oprava ciest a iné.   
p.  Nemčíková  M.  –  ekonómka  upresnila  informácie  o celom  rozpočte  na  rok  2010  vo 
výdavkovej ako aj v príjmovej časti v bežnom a kapitálovej rozpočte.
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ uviedol, že súčasná situácia v oblasti rozpočtu je dosť kritická 
a pokles podielových daní má silný dopad na rozpočet mesta.
Ing.  František  Stanislav –  hlavný  kontrolór  mesta  dodal,  že  sú  navrhované  aj  zmeny 
v rozpočte od riaditeľa ZŠ Ing. P. Gubku. Oproti pôvodnému rozpočtu žiada o navýšenie.

6. Čerpanie úverových prostriedkov na investičné zámery mesta

Ing.  František  Stanislav –  hlavný  kontrolór  mesta  informoval  prítomných 
o pripravovanom čerpaní úverových prostriedkov na investičné zámery mesta  a upozornil, že 
je potrebné zmeniť uznesenie, ktorým bol konkretizovaný úver a to na vykúpenie rodinných 
domov na Vajanského ulici.

Poslanci  MsZ predchádzajúce  uznesenie  z roku 2008 zrušili  a navrhli  nové  znenie 
uznesenia, ktorý sa dotýka čerpania úverových prostriedkov.

7. Rôzne

Ing.  Kiššák M. – poslanec MsZ požiadal  primátora,  aby informoval  poslancov o 2.  etape 
okolia kruhovej križovatky a námestia ako aj  stavby vodovod na Dobrej Voli.  Doporučuje 
všetky akcie  zosúladiť  –  1.  etapa  rekonštrukcie  námestia,  kruhový objazd,  2.etapa  okolia 
kruhovej križovatky a námestia, ČOV a kanalizácia.

Primátor p. Ľ. Fifik   - odpovedal, že dotáciu na stavbu Vodovod Dobrá Voľa  je schválená vo 
výške 26.500,- €. Dielo sa bude realizovať v blízkej dobe. Zároveň informoval poslancov, že 
viedol rokovanie so starostom Obce Žehra vo vzťahu k plateniu vodného, stočného z časti 
Dobrá  Voľa  a k zmluvným  vzťahom  v danej  veci.  Informoval  o navrhovaných  spôsoboch 
platenia vodného. Do diskusie sa zapojil M. Lorinc, M. Kiššák, L. Šterbinský.
Primátor na záver diskusie navrhol zvolať stretnutie so starostom obce Žehra, poslancov Ing. 
L. Šterbinského, Ing. M. Kiššáka, zástupcu PVPS Poprad  a vedenia mesta. Termín 18.08. 
2010.  Taktiež  podal  informácie  o 1.  etape  rekonštrukcie  námestia,  ktorá  sa  v súčasnosti 
realizuje,  o stavbe kruhového objazdu, ktorý by sa   mal začať realizovať koncom mesiaca 
september  a o pripravovanej  2.etape  rekonštrukcie  námestia  s  názvom Regenerácia  okolia 
kruhovej križovatky, ktorá by sa mala začať realizovať začiatkom budúceho roka.

Primátor p. Ľ. Fifik   informoval prítomných, že žiadosti občanov vo veci odškodňovania po 
povodniach,  ktoré  boli  preposlané  kompetentným  orgánom  OÚ  SNV,  odbor  CO  A KR, 
Spišská Nová Ves a následne na MV SR Bratislava.  Dané úrady zrealizujú preverenie danej 
veci. Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ dodal, že občania musia byť trpezliví, vláda SR dorieši 
všetky záležitosti vo veci povodní.



Ing. Kiššák M. – ako predseda komisie pre podnikanie a cest. ruch 
- predniesol  žiadosť   p.  Dunčkovej,  ktorá  žiada  znížiť  mesačné  nájomné  vzhľadom 

k tomu, že prenajaté priestory v KD sú v časti pivníc namoknuté dôsledkom povodne 
a spodnej vody

- predniesol  žiadosť  p.  Piklu,  ktorý  žiada  odpustenie  nájomného  v prenajatých 
priestoroch  KD  vzhľadom  k tomu,  že  dôsledkom  rekonštrukcie  námestia  má 
znemožnený  príchod do  predajne  pre  klientov.  V okolí  predajne  prebiehajú  zemné 
práce

Vzhľadom k tomu, že p. Dunčková má dobrý prístup pre klientov a dopredu bola informovaná 
o stave priestorov v KD dáva návrh na nesúhlas so znížením nájomného.
P. Pikla v prípade, že bude mať vysporiadané nájomné vzťahy z minulosti  Ing. Kiššák M. 
dáva návrh na 50% zľavu nájomného počas 1 mesiaca, kedy sú realizované  práce pri KD.

8. Diskusia

Nebol žiadny diskusný príspevok. Diskusia bola umožnená ku každému bodu samostatne.

9. Schválenie uznesení, záver

Predložené  návrhy  na  uznesenia  v  mestskom  zastupiteľstve  prešli  schvaľovacím 
procesom.

Na záver  zasadnutia  sa  primátor  mesta  poďakoval  všetkým poslancom a ostatným 
prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.

Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice.

Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová

Spišské Vlachy, dňa 12.08. 2010

     Ľubomír Fifik    Ing. Rastislav Bečker     
 primátor mesta    prednosta MsÚ         

Overovatelia:          Ján Čurilla

                      Mgr. Vladimír Baloga



M E S     T S     K     É   Z     A     S     T U     P I     T E Ľ S     T V     O       S     P I     Š S     K     É  V     L A     C H Y  

UZNESENIA  č. 49/2010
zo 49. mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch, 

konaného dňa 12.08.2010

Uznesenie č. 49/1

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
     schvaľuje
program rokovania 49. mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva dňa 12.08.2010.
     a volí
 návrhovú komisiu MsZ v zložení: predseda:      Ing. Michal Kiššák        
                                                       členovia:       Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbinský 
                                                       overovatelia: Ján Čurilla, Mgr. Vladimír Baloga       
                                                       zapisovateľ:  Mgr. Markéta Klapáčová
Hlasovanie MsZ:   7:0:0:4        
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef    
      Repaský, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbinský
nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Michal Vaľko, Mgr. Mária Chudíková

Uznesenie č. 49/2

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
   berie na vedomie
žiadosť  p.  Valérie  Kubíkovej  s manželom  Viktorom  Kubíkom,  Komenského  36,  Spišské 
Vlachy o vyriešenie vlastníckych vzťahov k pozemku na futbalovom ihrisku MŠK.
  a žiada 
primátora  preveriť  na  príslušných  orgánoch  verejnej  správy postup  mesta  pri  majetkovo-
právnom  vysporiadaní  vlastníckych  vzťahov  k pozemkom  na  futbalovom  ihrisku  MŠK 
s pôvodnými vlastníkmi do najbližšieho zasadnutia mestského zastupiteľstva.

Hlasovanie MsZ:   7:0:0:4        
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
      Repaský, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbinský
nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Michal Vaľko, Mgr. Mária Chudíková

Uznesenie č. 49/3

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
   berie na vedomie
predložený návrh dodatku VZN č.  3/2010, ktorým sa mení  VZN č.3/2009 mesta  Spišské 
Vlachy  o  určení  výšky mesačného  príspevku  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  spojených  s 
činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy
   a schvaľuje
predložený návrh dodatku bez pripomienok s účinnosťou od 1. septembra 2010.



Hlasovanie MsZ:   7:0:0:4        
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
      Repaský, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbinský
nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Michal Vaľko, Mgr. Mária Chudíková

Uznesenie č. 49/4

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
     berie na vedomie
 predložený návrh zmeny rozpočtu mesta na rok 2010 č. 3  
    a schvaľuje
 predložený návrh zmeny rozpočtu mesta na rok 2010 v tomto rozsahu:

Rozpočet 2010 v EUR po úprave č. 3
bežné príjmy          2 071 113             bežné výdavky        2 136 704        rozdiel  -   65591
kapitálové príjmy   1 069 646             kapitál. výdavky      1 543 611       rozdiel  - 473965
finančné operácie      578 485             finančné operácie         38 929       rozdiel     539 556
SPOLU:                  3 719 244            SPOLU:                    3 719 244       ROZDIEL:     0

Hlasovanie MsZ:   7:0:0:4        
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
      Repaský, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbimský
nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Michal Vaľko, Mgr. Mária Chudíková

Uznesenie č. 49/5

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
   ruší 
uznesenie  č.  19/6/2008  o  čerpaní  úverových  prostriedkov  na  postupné  odkupovanie 
nehnuteľností na Vajanského ulici v Sp.Vlachoch, zaradenej do asanačného pásma podľa ÚP 
mesta
   berie na vedomie 
predložený návrh čerpania úverových prostriedkov vo výške 414 000,- EUR na investičné 
zámery mesta pre ďalšie obdobie
   a schvaľuje 
čerpanie  úverových  prostriedkov  z  municipálneho  úveru  vo  výške  414  000,-  EUR  na 
zaplatenie zmluvných vzťahov spojených s realizáciou investičných zámerov mesta Spišské 
Vlachy schválených v upravenom rozpočte na rok 2010. 

Hlasovanie MsZ:   7:0:0:4        
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
      Repaský, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbimský
nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Michal Vaľko, Mgr. Mária Chudíková

Uznesenie č. 49/6

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
   berie na vedomie



žiadosti p. Dunčkovej Márii,  Štúrová 27, Spišské Vlachy a p. Piklu  Františka, Kostolná 15 
Spišské Vlachy o zníženie nájomného v prenajatých priestoroch v Kultúrnom dome z dôvodu 
obmedzenia ich prevádzok počas rekonštrukcie námestia
   a nesúhlasí 
so znížením nájomného pre p. Dunčkovú Máriu
   a súhlasí
z dôvodu prebiehajúcich rekonštrukčných prác pri KD so znížením nájomného vo výške 50 % 
mesačného nájomného po dobu 1 mesiaca u p. Františka Piklu až po vyplatení dlžnej čiastky 
na nájomnom. Obdobie zníženého nájmu v závislosti od postupu rekonštrukcie určí primátor.
 
Hlasovanie MsZ:   7:0:0:4        
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
      Repaský, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Ladislav Šterbimský
nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Michal Vaľko, Mgr. Mária Chudíková

Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia.

Ľubomír Fifik
primátor mesta

Spišské Vlachy, 12.08.2010
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